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Witam ja jako ………. odbiorca opiniuje iż TVP powinna w Czerwcu wystartować DVB-T2 

w raz nadawcami z konkurencji ponieważ DVB-T2 poprawią jakość sygnał obraz a obecną 

Dvb-T jest co jakiś czas zakłócana przez urządzenia pilarki ,silniki oraz LTe4G,5G to ten 

nowy Hevc mniej zakłóca sygnał,lecz o chodzi o jakość o 1080p/50FPS klatek na 

sekundę.RSO to obecnie jest przykrywką jak i tak TVP Info oraz komórkowy sygnał 

ostrzegający informuje o radykalny zdarzeniach danym województwie.To ma być tak 

wykombinowane to proszę ja oraz wszyscy Polacy o uruchomienie DVB-T2 na swoim TVP 

muxie tzw mux6 jako testy uruchomienia i poprawy jakości obrazu i najlepiej o uruchomienie 

w tym miesiącu a najpóźniej przyszłym. 

 


